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- Świętujemy zmartwychwstanie albo też przejście z tego świata do Ojca. To jest nasza
nadzieja- mówi biskup diecezjalny diecezji bielsko-żywieckiej Roman Pindel w orędziu
wielkanocnym.

Komentując czytanie z Pisma Św. mówi o tym, że Piotr nie jest gotowy do pójścia za Jezusem, ale że przyjdzie taki
moment, kiedy Piotr będzie gotowy iść za Jezusem: - Życzę każdemu tego właściwego podążania za Jezusem do
Zmartwychwstania, a wcześniej do coraz ściślejszego upodobnienia do drogi Jezusa. Chrystus prawdziwie
zmartwychwstał. Alleluja! – mówi biskup w nagraniu Radia Anioł Beskidów.
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